
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 13. prosince 2021 
 
 
Místo a čas konání: malá zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., 
prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta 
Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D.,  
Omluveni: Ing. Ondřej Kuba 
 
 
č. j.: akred/0015/21 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 

2. Žádost o změnu garanta doktorského studijního programu Filozofie/Philosophy Fakulty 
filozofické. 

3. Oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 

4. Projednání harmonogramu zasedání RVH v roce 2022. 

5. Různé. 

6. Závěr. 

 

1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno.  
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2. Žádost o změnu garanta doktorského studijního programu Filozofie/Philosophy Fakulty 
filozofické. 
Prof. Málek předal slovo prof. Molkové, které přítomným členům stručně přiblížila žádost o změnu 
garanta doktorského studijního programu Filozofie a jeho anglického ekvivalentu Philosophy. 
Prof. Málek přivítal na jednání RVH zástupce Fakulty filozofické, proděkana pro zahraniční a doktorská 
studia doc. Hejduka a proděkanku pro vzdělávání, dr. Reimannovou.  
Doc. Hejduk přiblížil přítomným členům důvody, které vedly fakultu ke změně garanta doktorského 
studijního programu Filozofie/Philosophy. K bodu jednání byla otevřena diskuze. Prof. Molková 
položila dotaz týkající se délky pracovního úvazku garanta, prof. Fusek se dotázal na počet studentů 
v doktorském SP, zástupci fakulty dotazy zodpověděli. Dr. Bělina požádal o přiblížení hodnocení 
publikací v oboru filozofie, prof. Málek zmínil specifika hodnocení oboru filozofie. Prof. Kalenda 
upozornil na nesrovnalost v personálním formuláři týkající se počtu citací. 
K bodu jednání dále proběhla uzavřená diskuze, ve které vystoupili prof. Lenderová, prof. Kalenda 
a prof. Málek. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schválila předloženou žádost Fakulty 
filozofické o změnu garanta doktorského studijního programu Filozofie a jeho anglického ekvivalentu 
Philosophy se standardní dobou studia 4 roky a postoupí informaci o změně Národnímu akreditačnímu 
úřadu. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Molková přivítala na jednání opět zástupkyni Fakulty filozofické, dr. Reimannovou, která 
přítomným členům představila provedené změny méně závažného charakteru týkající se celkem šesti 
studijních programů fakulty. Veškeré materiály byly členům RVH zpřístupněny předem prostřednictvím 
úložiště RVH. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Harmonogram 
Prof. Málek představil návrh termínů jednání pro příští rok a konstatoval, že harmonogram byl 
odsouhlasen nově zvoleným kandidátem na rektora.  
 

10. ledna 2022 

14. února 2022 

14. března 2022 

11. dubna 2022 

9. května 2022 

13. června 2022 

12. září 2022 

10. října 2022 

14. listopadu 2022 

12. prosince 2022 

 
Rada pro vnitřní hodnocení bere předložený harmonogram na vědomí. 
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5. Různé. 
Prof. Molková informovala procesu přípravy novely Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, novela 
byla konzultována na MŠMT a odeslána jako podklad pro jednání AS UPCE. Prof. Molková dále 
seznámila přítomné členy s přílohami připravované směrnice, která bude prováděcím předpisem 
akreditačního řádu. Přílohou směrnice bude část metodiky NAÚ týkající se hodnocení žádostí 
o akreditaci studijního programu a schéma procesu vnitřní akreditace studijních programů 
na univerzitě. 
Prof. Molková informovala o účasti zástupců RVH na jednáních fakultních rad studijních programů 
(RSP) - FZS, FEI a DFJP, zdůraznila důležitost takovýchto kroků RVH i v budoucnu. Prof. Fusek sdělil 
přítomným členům pozitivní zpětnou vazbu Fakulty zdravotnických studií z účasti členů RVH na jednání 
RSP FZS.  
Prof. Málek informoval o obsahu jeho bilančního podcastu ke konci jeho funkčního období.  
 
6. Závěr 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, popřál všem přítomným krásné vánoční svátky, 
a ukončil zasedání.  
 
 
 
 
 
 

Pardubice dne 13. prosince 2021 

 

 

 

 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


